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Zápis z jednání Valné hromady spolku Jihomoravský svaz stolního tenisu, z.s. 

 

Místo a datum konání: konferenční sál Bowling centrum Brno s.r.o., Brno, Líšeňská 4515/80 v 18:00 hodin 

Valnou hromadu svolal Richard Brhel dne 25.4.2025 rozesláním pozvánek elektronickou cestou  a 

uveřejněním na webových stránkách jmsst.stolnitenis.net 

Celkový počet delegátů s právem rozhodovacím je 61.  V 18:10 hodin přítomno 59 delegátů. Nadpoloviční 

většinu pro hlasování tvoří v tuto chvíli 30 delegátů. Valná hromada JmSST je tímto usnášeníschopná. 

Zahájení: Předseda VV JmSST Richard Brhel přivítal přítomné zástupce klubů a hosta, předsedu VV ČAST 

Nikolase Endala.  

Za VV JmSST přítomni: Richard Brhel, Pavel Halas, Libor Svoboda, Roman Klecker, Vladimír Švancara 

Omluveni: Linda Ivanová, Antonín Srna 

Schválení programu a Jednacího řádu Valné hromady: navržený program, jednací řád a volební řád byly 

přijaty hlasováním v poměru 59 -0 -0 PRO-PROTI-ZDRŽEL SE (v dalším zápisu vždy použit záznam v tomto 

pořadí)              

Usnesení č. 1: Valná hromada schvaluje program jednání, jednání a volební řád 

Volba pracovních funkcí:  

Mandátová komise: navrženi Jaroslav Kolůch a Petr Čampa. Návrh byl přijat hlasováním 59-0-0         

Usnesení č. 2: Valná hromada volí mandátovou komisi ve složení Petr Čampa, Jaroslav Kolůch  

Zapisovatelem byl navržen Roman Klecker. Návrh byl přijat hlasováním 59-0-0              

Usnesení č. 3: Valná hromada volí zapisovatelem Romana Kleckera 

Návrhová komise: navrženi Roman Klecker a Pavel Halas. Návrh byl přijat hlasováním 59-0-0    

Usnesení č. 4: Valná hromada volí návrhovou komisi ve složení Pavel Halas, Roman Klecker 

Ověřovateli zápisu byli navrženi Radek Ječmínek a Pavel Gyurgyik. Návrh byl přijat hlasováním 59-0-0 

Usnesení č. 5: Valná hromada volí za ověřovatele zápisu Pavla Gyurgyika a Romana Ječmínka 

Do volební komise byli navrženi Martin Cetkovský, Tomáš Vojtěch a Michal Dudek. Návrh byl přijat 

hlasováním 59-0-0                      

Usnesení č. 6: Valná hromada volí volební komisi ve složení Martin Cetkovský, Michal Dudek a Tomáš 

Vojtěch 

 

Zprávy o činnosti za uplynulé období:  

Předseda Richard Brhel přednesl zprávu o stavu členské základny, financí a zhodnotil činnost VV JmSST za 

uplynulý rok. 

Následovala zpráva STK JmSST, ve které Pavel Halas zhodnotil skončenou sezónu, počty družstev a 

výsledky krajských soutěží družstev a všech kategorií krajských přeborů.  

Roman Klecker za KR JmSST seznámil delegáty se stavem rozhodčích licence K v ČR (1553) a JmK (503), 

plánovaných školeních a seminářích lic. K, plánovaným novým Pravidlům ST od 1.7.2025, detailům 

k některým pravidlům ST vozíčkářů a postupu při prasklém míčku.  

Libor Svoboda za KM JmSST přítomné obšírně seznámil s průběhem a výsledky KT, ŽT a BTM mládeže 

v kraji. Informoval o výsledcích krajských přeborů všech kategorií, výsledcích hráčů na MČR a stabilní 

vysoké účastí jihomoravské mládeže na turnajích všech kategorií. Nejvíce dětí zapojil do krajských turnajů 
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oddíl KST Blansko, z okresů to bylo Hodonínsko. Letní olympiáda dětí a mládeže LODM bude 21.-25. 

června 2026 v Praze, podrobnosti zatím nejsou známy. Dotazník po sezóně – objevil se opět návrh na 

zvýšení počtu účastníků pro turnaje A, návrh na zrušení U17 či na zvýšení vkladů na 200 Kč.  

Krajská střediska mládeže: probíhala rotace mezi oddíly KST LVA, TTC MS Brno a KST Blansko. Proběhne 

diskuse o zúžení počtu dětí v kempu z 16 na 12/10 dětí. Začátek bude již v říjnu a konec začátkem května. 

Termínovka v JMK – snaha zachovat 6 turnajů. 

Zprávu Kontrolní komise přednesl Zdeněk Cupák.  

O aktivitách TMK informoval za nepřítomného Antonína Srnu Pavel Gyurgyik – uskutečnilo se školení lic. C 

trenérů v Blansku, seminář (doškolení) v Hodoníně.  

Návrh na usnesení: VH bere na vědomí nedokončení úkolu z VH 2024 o vytvoření interní směrnice 

trenérské licence D z důvodu nutné součinnosti s TMK ČAST a souhlasí s pokračováním úkolu. Hlasování 

59-0-0. Návrh byl přijat hlasováním 59-0-0                   

Usnesení č. 7: Valná hromada konstatuje nesplnění úkolu vytvoření interní směrnice ke školení trenérů 

trenérské licence D z minulé VH, tento úkol pokračuje  

 

Plnění rozpočtu za rok 2024 

Pavel Halas představil čerpání rozpočtu za rok 2024, které bylo následně schváleno hlasováním poměrem 

59-0-0                        

Usnesení č. 8: Valná hromada schvaluje plnění rozpočtu v roce 2024 

 

Návrh rozpočtu na rok 2025 

Příjmy navrženy ve výši 1 177 800 a výdaje 1 387 500 Kč. Schodek bude uhrazen z výnosů předchozích 

období. Návrh byl přijat hlasováním: 59-0-0                   

Usnesení č. 9: Valná hromada schvaluje návrh rozpočtu na rok 202k 

 

Návrhy ke změně rozpisu soutěží, které byly zařazeny na základě vyhodnocení dotazníku oddílům  

Mandátová komise konstatuje, že je přítomno 58 delegátů, nadpoloviční většina hlasů je 30 

Maximálně jedno utkání denně:  

Pavel Halas navrhuje hlasovat samostatně o soutěžích KS1 a KS2 Hlasování 10-44-4 Návrh nebyl přijat.   

Hlasování společné o všech soutěžích – hrát v jeden den maximálně jedno utkání: 26-25-7.             

Návrh nebyl přijat.  

 

Návrh na zrušení play-off:  

Pavel Halas navrhuje hlasovat samostatně o play-off jednotlivých soutěžích – hlasování: 11-46-11         

Návrh nebyl přijat. 

Hlasování o zrušení play-off ve všech krajských soutěžích – hlasování: 26-23-8 Návrh nebyl přijat. 

Usnesení č. 10: Valná hromada konstatuje, že nebyly přijaty žádné změny pro úpravu rozpisu soutěží 

 

 



Jihomoravský svaz stolního tenisu z.s. Tyršova 3214/8, 695 01 Hodonín, IČO 01286391  

 

Platby na účet: Jihomoravský svaz stolního tenisu z.s., číslo účtu 2500403139/2010, VS = číslo klubu v Registru ČAST 
 

Strana 3 ze 4 

Volba členů VV JmSST 

Písemně oznámili rezignaci k datu 11.6.2025 na funkci člena VV JmSST Antonín Srna a Linda Ivanová. Na 

funkci člena Kontrolní komise písemně rezignuje k 11.6.2025 její člen Ján Frimmer.  

V 19:50 hod rezignovali na své funkce všichni zbývající členové VV JmSST (Richard Brhel, Pavel Halas, Libor 

Svoboda, Roman Klecker a Vladimír Švancara) a členové kontrolní komise (Zdeněk Cupák a Jaroslav 

Kolůch).  

Mandátová komise konstatuje, že je přítomno 57 delegátů, nadpoloviční většina hlasů je 29 

Návrh hlasování o veřejné volbě všech funkcí – hlasování: 57-0-0 

Hlasování bude probíhat veřejnou volbou 

 

Návrh o počtu členů VV JmSST  

Pavel Halas navrhuje zachovat současný stav, tj. předseda, místopředseda a 5 členů výboru - hlasování: 

57-0-0 

Usnesení č. 11: Valná hromada stanovuje počet členů výkonného výboru na 7 (předseda, místopředseda a 

5 dalších členů) 

Volba předsedy JmSST:  

Návrh: Richard Brhel, nar. 19.9.1965 – (přítomno 57, kvorum 29) hlasování 50-0-7 

Usnesení č. 12: Valná hromada volí předsedou JmSST Richarda Brhela 

Volba místopředsedy  JmSST:  

Návrh: Pavel Halas, nar. 15.8.1968 – (přítomno 57, kvórum 29) hlasování 55-0-2 

Usnesení č. 13: Valná hromada volí místopředsedou JmSST Pavla Halase 

 

Volba členů VV JmSST:  

Navržení kandidáti: Roman Klecker, nar. 13.7.1977; Libor Svoboda, nar. 25.4.1983; Vladimír Švancara, nar. 

28.5.1965; David Novák, nar. 7.1.1985 a Pavel Gyurgyik, nar. 6.4.1962. 

Jednotlivá hlasování – kandidát Roman Klecker: 57-0-0, kandidát Libor Svoboda: 57-0-0, kandidát Vladimír 

Švancara: 55-0-2, kandidát David Novák: 56-0-1, kandidát Pavel Gyurgyik: 53-0-4 

Usnesení č. 14: Valná hromada volí za členy výkonného výboru JmSST Pavla Gyurgyika, Romana Kleckera, 

Davida Nováka, Libora Svobodu a Vladimíra Švancaru 

 

Volba Kontrolní komise 

Mandátová komise konstatuje, že je přítomno 54 delegátů, nadpoloviční většina hlasů je 28 

Navržení kandidáti: Ján Frimmer, nar. 18.2.1958; Martin Cetkovský, nar. 21.11.1969 a Filip Ryšavý, nar. 

23.11.1988.  

Jednotlivá hlasování: Ján Frimmer: 54-0-0, Martin Cetkovský: 53-0-1, Filip Ryšavý: 53-0-1. 

Usnesení č. 15: Valná hromada volí za členy kontrolní komise JmSST Martina Cetkovského, Jána Frimmera 

a Filipa Ryšavého 
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Diskuse: 

Nikolas Endal – předseda VV ČAST – pogratuloval ženským extraligovým týmům SKST Hodonín a MK 

Řeznovice k nejlepším družstvům žen a k finále ETTU CUPu žen týmu SKST Hodonín. Vyjádřil uznání a 

poděkování za systém školení rozhodčích licence K. Informoval o postupu prací na směrnici TMK ČAST o 

trenérských licencích D a připomněl významné akce – MEJ v Ostravě, WTT Feeder v Olomouci a oslavy 100 

let Česko-Slovenského stolního v listopadu 2025.  

Minimální rozměry hracího prostoru 

Obšírná debata o minimální velikosti hracího prostoru s tím, že pro sezónu 2025/2026 lze udělit 

jednoletou výjimku. Požadujeme stále alespoň 9x5m. V rámci diskuse je nejvíce přijatelná 9 m délka 

hracího prostoru s jednoroční výjimkou 8,4m pro KS2 a výšku stropu 3 m. 

Pavel Gyurgyik se dotázal na možnost povolení rozhodčích u stolu na ligová utkání také pro rozhodčí 

licence K. Roman Klecker odpověděl, že toto nelze umožnit, protože licenci K neškolí KR ČAST, mnoho 

krajů licenci K neškolí a jen uděluje a proto nelze tento návrh podpořit a ani udělit výjimku pouze pro 

Jihomoravský kraj, a že získání licence C je umožněno online, od září 2025 přes Registr ČAST.  

Následně byla ve 20:45 diskuse ukončena. 

 

Souhrn usnesení VH JmSST 2025: 

Návrhová komise přednesla souhrn usnesení Valné hromady JmSST 

 

Závěr:  

Richard Brhel poděkoval všem přítomným za účast a jednání ve 21:15 ukončil.  

 

 

 

 

 

Zapsal: Roman Klecker 

 

 

 

Ověřil: Pavel Gyurgyik      Ověřil: Radek Ječmínek 

 


